

## A-Reunion

**A Better A-School, Better Future, Better World**

**School Carnival cum Bazaar 2023 (Workshop registration)**

**嘉年華會暨賣物會 2023 (登記工作坊)**

Dear Parents,  
親愛的家長：

The PTA and Alumni Association are co-organizing the themed School Carnival and Bazaar "A-REUNION". **Due to the overwhelming response from parents, we now sincerely extend the activity time, and also add some workshop sessions in the morning session! Please refer to your child's PBL presentation time slot and register for the workshops during non-presentation time slots.** 本會誠意舉辦主題式嘉年華會暨賣物會「A-REUNION」。由於家長反應熱烈，現誠意將活動時間延長，亦會於上午加開部分工作坊時段，請參考子女的專題研習匯報時段，在非子女匯報時段登記工作坊！

- Date: 8 July 2023 (Saturday)  
日期：2023年7月8日(星期六)
- Time: **1:00 p.m. to 6:00 p.m.**  
時間：**下午1時至下午6時**
- Venue: School Campus  
地點：本校校園



### Workshop Registration

#### 登記工作坊

We have prepared a series of parent-child workshops for you and your child to spend a warm and happy time together. **Visit the following website and fill in the workshop registration form:**

我們誠意準備了一系列個人及親子工作坊，讓家長和子女共渡溫馨愉快時光，**請瀏覽以下網站並填寫工作坊登記表格：**



<https://forms.gle/8GmnQSCLbaqMK2pu5>

The funds raised from this event will be fully allocated to the "School-Parent Construction" fund, which will be used in campus enhancement projects and improvements to the primary school cafeteria. This will allow every family to contribute to building a better learning environment for their children and creating a brighter future together!

是次活動籌得的款項將全數撥歸本會「家校建設」資金，為校園優化工程及小學部飯堂改善計劃等項目籌募款項，使每一個家庭都可以為建設子女更優質的學習環境、共同建設更好的未來出一分力！

We look forward to your participation and support, and hope to meet you at the carnival and bazaar, where we can spend a delightful and meaningful afternoon filled with joy and excitement.

我們非常期待您的參與和支持，希望在嘉年華暨賣物會上和您見面，一同度過充滿歡樂和興奮、輕鬆而意義非凡的下午。

For any enquiries, please send an email to [info@hkbuaspta.org.hk](mailto:info@hkbuaspta.org.hk) with student's name, class and parent's contact number or contact Ms Chan Pui Yau (SS), Head of Home-School Liaison and Life Education, at 2637 2270 or Ms. Yeung Nam (PS), the Coordinator of Home School Liaison, at 2637 2277, during office hours.

如有任何查詢，可電郵至 [info@hkbuaspta.org.hk](mailto:info@hkbuaspta.org.hk)，請註明學生姓名、班別及家長聯絡電話。或請於辦公時間致電 2637 2270 與中學部家校事務及生命教育主任陳佩柔老師或 2637 2277 與小學部家校事務統籌楊楠老師洽。

第 15 屆家長教師會謹啓  
2023 年 6 月 23 日

~ Reply Slip 回條 ~

**(Please sign the eNotice on or before Monday, June 30, 2023)**  
**(請於 2023 年 6 月 30 日或之前透過 eNotice 回覆)**

I noted the arrangement for the “A-Reunion” School Carnival cum Bazaar (Workshop registration).  
本人已知悉有關家長教師會的「A-Reunion」嘉年華暨賣物會（登記工作坊）事宜。

學生姓名  
Student Name:

---

班別及學號  
Class & Class No.:

---

電話  
Mobile:

---

家長姓名  
Parent Name:

---

家長簽名  
Parent's  
Signature:

---

日期  
Date:

---